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Készült: a képviselő-testület 2020. január 16-án tartott - közmeghallgatással 

egybekötött - soros nyilvános üléséről 



J e g y z ő k ö n y v 

 

Készült: Iliny Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2020. január 16-án az Iliny 

Idősek Klubjában tartott - közmeghallgatással egybekötött soros nyilvános üléséről.  

 

Jelen vannak:   Dovicsin Ottó polgármester 

                         Veres Béláné alpolgármester 

                         Horváth László képviselő 

                         Fülöp Edina képviselő 

                          

Igazoltan távol: Jakabovics Zsolt képviselő 

Tanácskozási joggal megjelent: dr. Szabó Klaudia jegyző 

                                                    Gálné Gurman Rita pénzügyi előadó 

                           

                                                                                                                                                 

Dovicsin Ottó polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy az 5 képviselőből 

4-en jelen vannak, határozatképesek. Jakabovics Zsolt igazoltan távol van, falugondnoki 

kötelezettségét teljesíti. Megkérdezi, hogy a meghívóhoz képest van-e valakinek napirend 

felvételére vonatkozó javaslata. 

 

Javaslat nem érkezett a meghívóban szereplő napirendet egyhangúlag elfogadták. 

 

NAPIREND: 

 

1./ Előterjesztés Iliny Község Önkormányzata Képviselő-testületének a 2019. évi költségvetéséről 

szóló 2/2019. (III.11.) önkormányzati rendeletének módosítására 

Előterjesztő: Dovicsin Ottó, polgármester, dr. Szabó Klaudia jegyző 

2./Előterjesztés a kedvtelésből tartott állatok tartásának helyi szabályiról szóló rendelet 

megalkotására 

     Előterjesztő: Veres Béláné alpolgármester, dr. Szabó Klaudia jegyző 

3./ Előterjesztés a 2020. évre szóló belső ellenőrzési terv jóváhagyására 

Előterjesztő: Dovicsin Ottó, polgármester, dr. Szabó Klaudia jegyző 

   4./ Előterjesztés az „Iliny, Arany János utca burkolat felújítása” tárgyú beszerzési eljárás 

eredményének megállapítására 

Előterjesztő: Dovicsin Ottó, polgármester 

 

Dovicsin Ottó polgármester emlékezteti a testületet, hogy a december 20-ára meghirdetett 

soros ülést és közmeghallgatást egészségügyi okból el kellett halasztani, ezért a mai ülést 

követően közmeghallgatásra is sor kerül, amennyiben érkezik érdeklődő.  

 

Napirendek tárgyalása: 

1./ Előterjesztés Iliny Község Önkormányzata Képviselő-testületének a 2019. évi 

költségvetéséről szóló 2/2019. (III.11.) önkormányzati rendeletének módosítására 

Előterjesztő: Dovicsin Ottó, polgármester, dr. Szabó Klaudia jegyző 

 



(Előterjesztés mellékletként csatolva) 

 

Dovicsin Ottó polgármester kéri a jegyzőnőt, hogy ismertesse az előterjesztést. 

 

Dr. Szabó Klaudia jegyző elmondja, hogy az előterjesztést elektronikus úton megküldte a 

képviselőknek. Ebből jól látszik, hogy mely sorok, milyen összegű módosítása szükséges. A 

módosításokra az elnyert pályázati támogatások miatt van szükség. Felkéri Gálné Gurman 

Ritát, hogy a részleteket ismertesse a képviselőkkel. 

 

Gálné Gurman Rita pénzügyi előadó elmondja, hogy a szociális gyermekjóléti és 

gyermekétkeztetési feladatainak ellátása sor módosítására, azért kerül sor, mert a falugondnoki 

szolgálatra évközben megítéltek az önkormányzatoknak 1.150.000 Ft állami támogatást. A 

községben több pályázat pozitív elbírálásáról is évközben született döntés, így ezekkel az 

összegekkel mind a bevételi, mind a kiadási sorokat módosítani kell. A Magyar Falu 

Programban 100 %-os támogatással sikerült felújítani a művelődési ház tetőszerkezetét, a 

pályázati összeg 14.849.488 Ft. Orvosi eszközök beszerzése valósult meg a támogatási összeg 

2.558.416 Ft volt. Belterületi járda készült el, a támogatás összege 4.995.898 Ft volt. BM-es 

pályázat keretében belterületi út felújítására nyert támogatást, melyhez azonban 15%-os önerőt 

kell biztosítani. A támogatott összeg 14.756.325 Ft, az önerő 2.604.057 Ft. Nyertes EACEA 

pályázata is volt az önkormányzatnak, mely keretében nemzetközi kulturális rendezvényt 

bonyolított le a testvértelepülésekkel, a rendezvény meghatározó eseménye volt a falunap.  A 

pályázati összeg 8 millió Ft volt. TOP-os pályázat keretében valósult meg a művelődési ház 

szigetelése, valamint az energetikai korszerűsítése, a támogatás összege 25.644.344 Ft, melyből 

még 5 millió Ft vár kifizetésre. 

A szociális tűzifára kapott Iliny 457.200 Ft-ot, valamint év végén 210.501 Ft REKI-t ítéltek 

meg az önkormányzatnak tekintve, hogy módosultak az önkormányzatok rendkívüli 

támogatásának beadási szabályai. 2018-ban ez az összeg 7,5 millió Ft volt. A kiadásokat növelte 

a könyvtár fejlesztése, videókamera, nyomtató vétele. 

A Magyar Falu Programban azonban elutasításra kerültek a közterület fejlesztésre, a temető 

kerítésre, valamint a belterületi utak fejlesztésre beadott pályázatok.  

 

Dovicsin Ottó polgármester kérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése, szerinte elég 

részletes tájékoztatást kaptak a képviselők. Amennyiben nincs, kéri, hogy szavazzanak a 

rendelet módosításáról. 

 

 

A képviselő-testület részéről további kérdés nem volt, egyhangúlag, 4 igen szavazattal az 

alábbi rendeletet alkotta: 

 

Iliny Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

1/2020.(I.17.) önkormányzati rendelete 
Iliny Község Önkormányzata 2019. évi költségvetéséről szóló 2/2019. (III.11.) 

önkormányzati rendelete módosításáról 

 

(a rendelet szövege a jegyzőkönyv melléklete) 

 

 



2./Előterjesztés a kedvtelésből tartott állatok tartásának helyi szabályiról szóló rendelet 

megalkotására 

     Előterjesztő: Veres Béláné alpolgármester, dr. Szabó Klaudia jegyző 

 

(Előterjesztés mellékletként csatolva) 

Dr. Szabó Klaudia jegyző, ismerteti az előterjesztést, elmondja, hogy az alpolgármester 

asszony kereste meg azzal, hogy szeretné, ha rendeletben szabályoznák az ebtartást, tekintve, 

hogy nincs e tárgyú hatályos rendeletük. A jegyző jelzi, hogy véleménye szerint magasabb 

szintű jogszabályok szabályozzák a kérdés szinte valamennyi aspektusát, ezért csak a helyi 

eljárásrend tekintetében lenne az önkormányzatnak jogalkotási jogköre, egyebekben 

beszűköltek a lehetőségeik. A kóbor ebek pedig szabálysértési törvény hatálya alá, és a járási 

hivatal hatáskörébe tartoznak. 

Dovicsin Ottó polgármester elmondja, hogy ahogyan az előterjesztésben is olvashatták a 

rendelet megalkotása nem célravezető. Megkérdezi az alpolgármester asszonyt, hogy mi volt a 

probléma. 

Veress Béláné alpolgármester elmondja, hogy többször jelezték neki, hogy néhány nagy testű 

kutya kijön kerítésen kívülre és az emberek félnek tőlük, ezért szeretné, ha ezt szabályoznák. 

Dovicsin Ottó polgármester kéri, hogy mondjon neveket, mert akkor tudnak intézkedni, de 

általánosságban egy tájékoztató levél kiküldése nem ér semmit, mint ahogy a rendelet sem 

véleménye szerint. 

Veress Béláné alpolgármester nem szeretne neveket mondani, továbbra is szükségesnek tartja 

a rendeletet. 

Dovicsin Ottó polgármester véleménye szerint így nem lehet megoldani a konkrét problémát, 

de ha az alpolgármester asszony ragaszkodik hozzá, akkor legyen megalkotva a rendelet. 

Javasolja, hogy a bírság összegét 50.000 Ft-ra emeljék a 10.000 Ft helyett.  

A polgármester által elmondottakkal a testület egyetértett. 

A képviselő-testület egyhangúlag, 4 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 

 

Iliny Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

2/2020.(I.17.) önkormányzati rendelete 
a kedvtelésből tartott állatok tartásának helyi szabályairól 

 

(a rendelet szövege a jegyzőkönyv melléklete) 

 

 

 

3./ Előterjesztés a 2020. évre szóló belső ellenőrzési terv jóváhagyására 

Előterjesztő: Dovicsin Ottó, polgármester, dr. Szabó Klaudia jegyző 

 



Dr. Szabó Klaudia jegyző ismerteti az előterjesztést, elmondja, hogy belső ellenőr 

alkalmazása kötelező, és a következő évre is Csépe Péterrel kötik meg az önkormányzatok a 

szerződést. A 2020. évben a házipénztár tevékenységének, a készpénzkezelés és a bizonylatok 

szabályszerűségének az ellenőrzését fogja elvégezni.  

Dovicsin Ottó polgármester kéri, hogy szavazzanak az előterjesztésről. 

A képviselő-testület egyhangúlag, 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Iliny Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

1/2020.(I.16.) határozata 

2018-2021. évi felülvizsgált stratégiai belső ellenőrzési terv és a 2020. évi 

belső ellenőrzési terv elfogadásáról  

 

1. Iliny Község Önkormányzata Képviselő-testülete a határozat mellékletében 

foglalt tartalommal elfogadja az önkormányzat 2018-2021. évi felülvizsgált 

stratégiai belső ellenőrzési tervét, és a határozat 1. melléklete szerint 

jóváhagyja. 

2. Iliny Község Önkormányzata Képviselő-testülete a határozat 2. 

mellékletében foglalt tartalommal elfogadja az önkormányzat 2020. évi évre 

vonatkozó belső ellenőrzési tervét. 

 

 Határidő: azonnal 

Felelős: értelemszerűen 

 

 
   4./ Előterjesztés az „Iliny, Arany János utca burkolat felújítása” tárgyú beszerzési eljárás 

eredményének megállapítására 

Előterjesztő: Dovicsin Ottó, polgármester 

 

(Előterjesztés mellékletként csatolva) 

  

Dovicsin Ottó polgármester átadja a szót a jegyzőnőnek. 

 

Dr. Szabó Klaudia jegyző elmondja, hogy az Arany János utca burkolat felújítása tárgyában 

ajánlatkérések lettek kiküldve 3 cégnek, tekintve, hogy a beruházás közbeszerzési értékhatár 

alatti. Az építési tárgyú beszerzési eljárásokban 2020 január 1-től a közbeszerzési értékhatár 

egyébként 50.000.000 Ft-ra emelkedett. A döntési javaslatot közbeszerzési szaktanácsadó 

készítette el, a beszerzési szabályzatunk szerint a gazdasági szereplők felkérésére a 

polgármester jogosult. A nyertes ajánlattevőnek javasolja a legalacsonyabb ellenszolgáltatást 

tevő Green-Goes Kft-t. 

 

Horváth László képviselő kérdezi, hogy tudnak-e valamit a cégek működéséről. Mi alapján 

lett kiválasztva a nyertes.     

 

Dovicsin Ottó polgármester természetesen igen, mindhárom cég már többször végzett 

útfelújítást, megfelelő referenciákkal rendelkeznek. A jegyzőnő elmondta, hogy úgy lett kiírva 

az ajánlat, hogy a legalacsonyabb árajánlatot tevő lesz a nyertes. Kéri, hogy szavazzanak a 

döntési javaslat szerint a beszerzési eljárás eredményéről. 

 



 

A képviselő-testület egyhangúlag, 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Iliny Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

2/2020.(I.16.) határozata 

„Iliny, Arany János utca burkolat felújítása” tárgyú beszerzési eljárás 

eredményéről 

 

1. Az „Iliny, Arany János utca burkolat felújítása” tárgyú közbeszerzési 

értékhatár alatti beszerzési eljárás során érvényes ajánlatott nyújtott be: 

- Keli-Bau Kft. (3135 Szécsényfelfalu, Hrsz. 350/4) 

- Green - Goes Kft. (2030 Érd, Bádogos u. 57.9 

- Szomor és Társa Építő Kft. (1098 Budapest, Epreserdő u. 12. I/8.) 

 

2. A képviselő-testület a beszerzési eljárást eredményesnek nyilvánítja, a 

nyertes ajánlattevő az ajánlattételi felhívásban meghatározott értékelési 

szempont, a határozat melléklete szerinti legalacsonyabb ellenszolgáltatást 

tevő. Green- Goes Kft. (2030 Érd, Bádogos u.57.)  

 

Dovicsin Ottó polgármester kérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése, észrevétele. 

 

Horváth László képviselő jelzi, hogy úgy tudja érkeznek majd a közmeghallgatásra, valamint 

elmondja, hogy még nem kapta meg a kért anyagokat az ügyintézőtől.  

 

Gálné Gurman Rita pénzügyi előadó jelzi, hogy a dokumentáció nála van, minden 

képviselőnek ki fogja osztani. 

 

Horváth László képviselő elmondja, hogy felvette a kapcsolatot Iliny község honlapjának 

kezelőjével, szeretné, ha a honlap kezelésének ő lenne a felelőse, bár hozzáteszi ő nem weblap 

szerkesztő, csak figyelne arra, hogy felkerüljenek az anyagok a honlapra.  

 

Dovicsin Ottó polgármester kéri, hogy jegyzőkönyvbe kerüljön, hogy Horváth László 

képviselő vállalta, hogy az ő felelősége, hogy minden felkerüljön a honlapra. Miután nincs 

további észrevétel tájékoztatja a testületet, hogy az idősek klubjának épületét fel kell mérni és 

a kisebb javítások végett intézkedni fog. Valamint a színpad felújításához a faanyagot be kell 

szerezni. A falunapot pedig előreláthatólag megpróbálja augusztusra szervezni. 

  

(Közben megérkezett Kuris László a közmeghallgatásra) 

 

 

Közmeghallgatás 

 

 

Dovicsin Ottó polgármester köszönti Kuris Lászlót, tájékoztatja a testületet, hogy 

közmeghallgatás következik. 

 



Kuris László elmondja, hogy amiatt érkezett a közmeghallgatásra, hogy felhívja a figyelmet 

az ingatlana, illetve a falu egyes részein lévő szennyvízelvezetési problémára. Akkora a 

bűzhatás, hogy nem lehet megmaradni az ingatlan területén. Kérdezi, hogy nem lehetne valamit 

kezdeni a szivattyúval, mert ez már tarthatatlan állapot. 

 

Dovicsin Ottó polgármester elmondja, hogy ez a vízmű feladata. Tudnak a problémáról, 

többször jelezték is nekik, annyit csinálnak, hogy kijönnek és átmossák a rendszert, de ugye ez 

nem hosszútávú megoldás. Véleménye szerint az átemelővel lehet a probléma. Kéri a 

jegyzőnőt, hogy a lakók panaszait levélben jelezze a vízmű felé, valamint kérje tájékoztatásukat 

egy megfelelő műszaki megoldásról a probléma megszűntetése érdekében. 

 

Kuris László köszöni az intézkedést, valamint szeretné kérni, hogy a buszt bocsássák 

rendelkezésére jövő 7 pénteken. 

 

Dovicsin Ottó polgármester jelzi, hogy természetesen rendelkezésére fog állni. 

 

 

Miután további tárgyalandó téma nem volt az ülést a polgármester bezárta. 

 

kmf. 

 

 

                 
                            

 

 
  


